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Z Á P I S N I C A 

z druhého rokovania MsZ, konaného  

 dňa 23.02.2023 na Mestskom úrade v Turzovke 

 

P R Í T O M N Í : 

Poslanci Mestského zastupiteľstva 

           MUDr. Viera BELKOVÁ 

 JUDr. Alžbeta FRIŠOVÁ 

            Ing. Ladislav HEJČÍK 

            Ladislav KADURA 

 Marián KLAGO 

 Eliška LAŠOVÁ 

           Ing. Martin MRAVEC 

 PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ 

 Vladimír STUCHLÍK 

            Bc. Roland ŠMAHAJČÍK 

JUDr. Ľubomír GOLIS, primátor mesta  

JUDr. František MRAVEC, prednosta MsÚ 

Emília LUČANOVÁ, hlavná kontrolórka  

Terézia REPČÍKOVÁ, vedúca úseku ekonomického MsÚ  

Mgr. Agáta MACHOVČÁKOVÁ, vedúca úseku kultúry MsÚ 

Ing. Ján ČERVENÍK, vedúci úseku výstavby MsÚ 

JUDr. Ing. Richard MEKIŇA, vedúci úseku organizačného MsÚ 

Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS  

Mgr. Rastislav BAKAJSA, riaditeľ spojenej školy Juraja Turza 

Mgr. Anna HRTÚSOVÁ, MsÚ 

Tomáš ŽÁK, MsÚ  

Mgr. Ján SCHŰTZ, TVT  

Darina JEŽÍKOVÁ, MsÚ 
Vladimír ZÁHUMENSKÝ, TVT  

 

     Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril primátor mesta                                    

p. JUDr. Ľubomír Golis. Primátor mesta v úvode privítal na zasadnutí prítomných poslancov, 

konštatoval, že je prítomných 10 poslancov a zastupiteľstvo je schopné rokovať a uznášať 

sa. 
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AD 2/ Schválenie programu Mestského zastupiteľstva   

     V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom formou pozvánky, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

Program: 

1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 

3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

      4.   Stanovisko HK k VIII. zmene rozpočtu mesta na rok 2022  

5.   VIII. zmena rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2022  

6.   Stanovisko HK k návrhu I. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023 

7.   Návrh I. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023 a jeho príspevkovej a rozpočtovej  

      organizácie 

8.   Územný plán Mesta Turzovka zmeny a doplnky č. 4 

9.   Návrh Novelizácie č.  /2023 Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2022 o výške príspevku na  

      čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti  

       mesta Turzovka  

10. Správa o činnosti DHZ za rok 2022 

11. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 

12. Nakladanie s majetkom mesta 

13. Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

14. Správy z rokovaní komisií MsZ 

15. Interpelácie poslancov MsZ 

16. Rôzne 

17. Záver         

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 5 

 

AD 3/ Voľba návrhovej komisie   

     p. primátor navrhol návrhovú komisiu v zložení: PaedDr. Eleonóra Rudinská,  

Ing. Ladislav Hejčík, JUDr. Alžbeta Frišová.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 6 

 

 

AD 4/ Určenie overovateľov a zapisovateľky zápisnice  

     V tomto bode p. primátor určil overovateľov zápisnice p. MUDr. Vieru Belkovú,   

p. Elišku Lašovú a zapisovateľku Darinu Ježíkovú   

 

Výsledok hlasovania viď príloha uznesenie č. 7 

 

AD 5/ Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

     p. primátor informoval, že predmetná správa bola doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu zápisnice  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 8 
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AD 6/ Stanovisko HK k VIII. zmene rozpočtu mesta na rok 2022 

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 9 

 

AD 7/ VIII. zmena rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2022 

     Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

a bol prerokovaný na finančnej komisii, tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

p. Mravec – zakomponoval sa havarijný stav v Dlhej do tohto rozpočtu? 

Odpovedal ihneď p. primátor  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 10 

 

 AD 8/ Stanovisko HK k návrh 1. zmeny rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2023 

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 11 

 

AD 9/ Návrh 1. zmeny rozpočtu Mesta Turzovka a jeho príspevkovej a rozpočtovej 

organizácie   

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom 

a bol prerokovaný na finančnej komisii, tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 12 

         

AD 10/ Územný plán Mesta Turzovka, zmeny a doplnky č. 4  

           Predmetný územný plán bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým 

poslancom a prerokovaný na stavebnej komisii, tvorí prílohu zápisnice. 

p. Červeník – uviedol predmetný bod rokovania  

p. Mravec – mal by som odporúčanie, v minulosti bolo zvykom pozvať aj toho, kto tento  

                    územný plán pripravoval, na komisiu aj na zastupiteľstvo, aby nám ozrejmil, ako  

                    tento plán pripravoval a k akým úpravám a zmenám tam došlo.  

p. Hejčík – pripraviť územný plán nie je jednoduchý proces, nie každej žiadosti sa dá  

                   vyhovieť. Uvedené zmeny by bolo dobré prijať a v prípade ďalších návrhov ich  

                   zapracovať v ďalšej zmene Územného plánu.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 13 
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AD 11/ Návrh Novelizácie č.2/2023 Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2022 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Turzovka    

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom 

a prerokovaný na finančnej komisii, tvorí prílohu zápisnice. 

p. Bakajsa – uviedol predmetný bod rokovania 

p. Hejčík – všetci vnímame vplyv energetickej krízy, nemôže za zo Slovensko a ani Turzovka,  

                   ale dôsledky pociťujeme nevyhnutne. Vo vzťahu k samospráve je táto kríza  

                   likvidačná, aj vďaka neexistujúcej podpory vlády, keďže nerobí kroky na podporu   

                   samospráv, ale  im berie. Pokiaľ sa vývoj nezmení a situácia neznormalizuje, tak  

                   nebude postupne z čoho financovať rozvoj mesta, bude narastať investičný dlh,  

                   ktorý budú pociťovať občania a budú nespokojní, že sa naše mesto nijak  

                   nerozvíja. Čo sa týka nárastu cien v škôlke nám to pán riaditeľ vysvetlil veľmi  

                   prehľadne a ten nárast je bohužiaľ veľký. Samosprávy, ktoré k zvyšovaniu ešte  

                   nepristúpili budú nútené, taktiež zvýšiť tieto poplatky v najbližšej dobe. My ako  

                   poslanci sa snažíme byť zodpovední, voči občanom, chceli by sme byť  

                   ústretovejší voči rodinám, ktoré majú horšiu finančnú situáciu, preto sme spolu  

                   s poslancami a vedením mesta premýšľali, ako práve pomôcť týmto rodinám,  

                  vyjsť im aspoň čiastočne v ústrety. Chcel by som dať procedurálny návrh na  

                  úpravu výšky príspevku na pobyt v Materskej škôlke, ktorý navrhujeme znížiť  

                  z pôvodných 35 € na 30 € na jedno dieťa.  

p. Šmahajčík – chcel by tom podporiť tento procedurálny návrh, nakoľko mám dcéru  

                         v Materskej škole a každý deň prichádzam do kontaktu s týmto rodičmi.  

                         Posledné dni sme veľa diskutovali s rodičmi a preto sme sa s poslancami  

                          a vedením mesta dohodli na tomto kompromise. Uvedomujem si, že týmto  

                          kompromisom nevyriešime celý problém, či na strane rodičov, alebo na  

                         strane mesta, ale pevne verím, že bude aspoň malým kompromisom pre obe  

                         dotknuté strany.  

p. Mravec – nie som proti zvyšovaniu, sám vidím aj vo firme ako sa zvýšili ceny energií. Na  

                    druhej strane musím povedať, že poplatky v susedných obciach sú nižšie.  

                    Napríklad Podvysoká ma poplatok 10 €, Vysoká nad Kysucou taktiež 10 €, aby  

                    sa nám nestalo, že nám budú deti odchádzať do okolitých obcí. Kontaktovali ma  

                    aj rodičia, či uvedený návrh podporím, alebo nepodporím. Rodičia, ktorí majú  

                    rovnakú cestu na Podvysokú, alebo Vysokú, aby deti nezačali dávať do týchto  

                    obcí do Materskej škôlky.  

p. Rudinská – mali by sme sa prichystať na to, vysvetliť občanom, že nedá sa porovnávať  

                       Turzovka s okolitými obcami, čo sa týka celého komplexu budov a zariadenia.  

                       Tento návrh podporím a keďže som aj člen finančnej komisie a tam sme  

                        uvedený návrh rozoberali, treba si uvedomiť, že ceny neustále narastajú  

                       a budeme sa musieť pripraviť aj na to, že v budúcnosti bude možno treba aj  

                       tento poplatok opäť zvyšovať.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  
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p. Mravec – čo sa týka energií to chápem, tak ako sa zvýšila cena nám zvýšila sa aj okolitým  

                     obciam. Vláda dala rodičom daňový bonus aj prídavky na dieťa, len aby sme  

                     boli pripravení na odchod detí z nášho mesta do okolitých škôlok, rodič dokáže  

                     tak v prípade dvoch detí ušetriť aj 40 €. Rodič možno nevidí to zázemie, len tu  

                     ekonomickú stránku.  

p. Rudinská – opäť by som poprosila o slovo pána riaditeľa, nech on vysvetlí, či je tento návrh  

                        opodstatnený.  

p. Bakajsa – tieto veci vychádzajú z relevantných faktov. Ja som túto sumu 35 € nenavrhoval,  

                     či dáme o 2 € viac, či menej, ale toto je jednoducho nevyhnutnosť. Ľuďom treba  

                      povedať, že tento príspevok je v čo najnižšej miere, aby sme to dokázali pokryť  

                     náklady. Ako riaditeľ školy som Vám to navrhol, lebo je to moja povinnosť  

                     a taktiež aj financovanie školy. Tú sumu som si nevymyslel. Mne ako riaditeľovi  

                     by bolo epšie navrhnúť zvýšenie z 20 € na 22 €. To, že máme investičný dlh na  

                     školských zariadeniach, o tom je tu zbytočné hovoriť. Ako riaditeľ som Vám  

                     povedal fakty. Tento dlh sa týka všetkých školských zariadení v našom meste.  

                     Tento dlh sa týka všetkých. 

 

P. primátor dal hlasovať o procedurálnom  návrhu Ing. Ladislava Hejčíka o znížení poplatku 

v Materskej škole z 35 € na 30 € 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 14 

            

AD 12/ Návrh Novelizácie č.2/2023 Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2022 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Turzovka    

           Následne sa hlasovalo za samotný Návrh Novelizácie č.2/2023 Všeobecne záväzného 

nariadenia č.2/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Turzovka    

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 15 

          

AD 13/ Správa o činnosti DHZ za rok 2022    

    Predmetná správa bola vypracovaná písomne a doručená elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu zápisnice. 

p. Stuchlík – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 16 

           

AD 14/ Správa o činnosti HK za rok 2022 

     Predmetná správa bola vypracovaná písomne a doručená elektronicky všetkým poslancom 

a tvorí prílohu zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 17 
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AD 15/ Nakladanie s majetkom mesta  

 

     Predmetné návrhy boli vypracované písomne a doručené elektronicky všetkým poslancom 

a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Hrtúsová  – uviedla jednotlivé body  rokovania 

 

 Odpredaj pozemku – Michal Križek, Podzávoz 1593, 022 01 Čadca 

 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 18 

 Zriadenie vecného bremena – Stredoslovenská distribučná a.s. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 19 

 Budúci odpredaj časti pozemku – bytový dom č. 314 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 20 

 Dočasná prebytočnosť pre investora stavby : FLEXON s.r.o.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 21 

 Odkúpenie parciel do vlastníctva mesta – Družstvo Agrofond Bukovina  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 22 

 Zriadenie vecného bremena v prospech tretej osoby – BJ INVEST s.r.o.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 23 

          

AD 16/ Dodatok č. 1 k Zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení v predloženom znení 

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 24 

 

AD 17/ Správa o vykonaných kontrolách HK Mesta Turzovka ukončených ku dňu 

15.02.2023 

             Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým poslancom 

a tvoria prílohu tejto zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 25 
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AD 18/ Správy z rokovaní komisií MsZ  

     Predmetné správy boli vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a 

tvoria prílohu tejto zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 26 

 

AD 19/ Interpelácie poslancov MsZ  

    

 

p. Hejčík – lávka na ulici Revírnej je v zlom stave, nielen samotný most ale aj zábradlie. Chcel  

                   by som poprosiť MPS, keby mohli urobiť obhliadku spolu s vedúcim výstavby  

                   a rozhodnúť, akým spôsobom by sa to dalo napraviť. Občania sa viackrát sťažovali,  

                   na Mestskom cintoríne preskakuje oplotenie divá zver, ničí majetok ľudí a je tam  

                   neporiadok. Pozrieť, či je tam možná úprava tohto oplotenia. Nefunkčné osvetlenie  

                   na konci Predmiera smerom na Klokočov.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

p. Kadura – prerastené tuje v blízkosti rodinného domu č. 75 zužujú cestu, hlavne v tomto  

                    zimnom období pod náporom snehu sú previsnuté až na cestu. Vlastník pozemku  

                    je dlhodobo v zahraničí. V minulom roku už bola požiadavka na vykosenie tohto   

                    pozemku MPS, ktorý ho vykosil. Bolo by dobré osloviť majiteľa tohto pozemku,  

                    dať mu výzvu, aby si úpravy vykonával na vlastné náklady. Zvodidlá v mestskej  

                    časti Hlinené u Blažka sú v nevyhovujúcom stave. Ďalší nebezpečný úsek je u pani  

                    Šobichovej.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

p. Kadura – v blízkosti firmy Fučková sú panely vo veľkej miere už v potoku.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

 

p. Šmahajčík – lipy v parku u Štefánika by bolo dobré orezať. Taktiež aj pri parkovisku. 

Odpovedal ihneď p. primátor 

 

p. Šmahajčík – vyriešiť dopravu na ulici M.R.Štefánika, autá parkujú po oboch stranách.  

                         Oslovili ma rodičia, či by bolo možné pri bytovkách vybudovať hojdačky pre  

                         väčšie deti. Obyvatelia Dlhovanskej ulice sa sťažujú, na vysokú rýchlosť  

                         prechádzajúcich taxíkov po ceste v tomto úseku, bolo by možné znížiť rýchlosť  

                         v tejto časti.  

Odpovedal ihneď p. primátor. 

 

p. Šmahajčík – bola by možnosť, aby žiaci základnej školy mohli využívať bezplatne ihrisko  

                         v Závodí. Navrhol by som týmto žiakom zriadiť kartičku, aby sa  

                         s ňou mohli preukázať pri vstupe na toto ihrisko.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

p. Frišová – oslovili ma občania Závodia, či by bolo možné vykonať povrchovú úpravu  

                    chodníka v Závodí, ktorý sa napája na most. Zle sa im tam vchádza s kočíkom.  

                    Ďalej vybudovanie chodníkov v Závodí a oprava mosta.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

 



8 

 

p. Stuchlík – požiadavka od občana, či by možné v časti ako býva p. Ing. Majtánová poskytnúť  

                     posypový materiál (výfres) na cestu. P. Holka je ochotný poskytnúť aj svoj na  

                     posypanie, len či by bolo možné z MPS poskytnúť auto na vysypanie uvedenej  

                     cesty a dier. Obyvatelia Turkovskej cesty by chceli od úseku aj je vlakový prejazd  

                     umiestniť stĺp verejného osvetlenie. Je pravda, že by bol problém, kde ho tam  

                     umiestniť, ale skúsiť to vyriešiť.  

Odpovedal ihneď p. primátor a p. Šobich 

 

p. Stuchlík – bolo by možné ako je výjazd z Lúčnej ulice, je tam zrkadlo, ktoré je otočené do  

                     hornej strany. Uvedená cesta je neprehľadná kvôli plotu. Bolo by možné         

                     zrealizovať niečo ako v mestskej časti Hlinené, že sú tam umiestnené dve zrkadlá.  

                     Poprípade otočiť toto zrkadlo na opačnú stranu. Občania, ktorý prichádzajú od  

                     vlaku, či by bolo možné napojiť chodník už na existujúci, novovybudovaný  

                     chodník. Vytvoriť priechod pre chodcov.  

Odpovedal ihneď p. primátor. 

 

p. Mravec – bolo by možné vybudovať autobusovú zastávku na Benzínovej stanici smerom do  

                    Čadce. Pozemok kde sa súčasne nachádza zastávka je v ochrannom pásme, to  

                    znamená, žeby nebol nutný ani zámer na to aby sme tam vybudovali autobusovú  

                    zastávku. Je to vo vlastníctve ŽSK. Zastávka by tam mala opodstatnenie.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

p. Rudinská – poprosila by som za pána Janiša opraviť cestu oproti jeho domu.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

 

Pán primátor - problémov je viac, budeme sa ich snažiť riešiť s vedúcim výstavby a pánom 

Šobichom, riaditeľom MPS svojpomocne. Poďakoval poslancom za účasť na zastupiteľstve 

a miestnych odborných komisiách. Informoval a ďalších aktivitách mesta.  

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 
 

 

 

 

 

       Prednosta MsÚ                                                                        Primátor mesta                            

JUDr. František MRAVEC, v.r.                                                  JUDr. Ľubomír GOLIS, v.r.  

 

 

 

I. Overovateľ: MUDr. Viera BELKOVÁ, v.r. ............................................................................ 

II. Overovateľ: Eliška Lašová, v.r............... ................................................................................ 

 

 

Zapísala: Darina Ježíková , pracovníčka MsÚ 


